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Trabzon’da 1994-2000 yılları 
arasında 6 yıl görev yaptım. 3 
sayın Valimiz ile birlikte çalıştım. 

Vali Yardımcıları arasında yapılan 
görev dağılımına göre 12.04.1996 
-27.09.1999 tarihleri arasında gö-
rev yapan Vali Sayın İsmet Gürbüz 
CİVELEK döneminde İl Özel İdare 
Müdürlüğü iş ve işlemleri de tarafı-
ma verilmişti. Bu çerçevede İl Daimi 
Encümen Başkanlığı görevini de yü-
rütüyordum.

İl Daimi Encümeni toplantıları rutin 
bir şekilde devam ediyordu. ANAP-
DSP-MHP Koalisyonu olduğu dö-
nemdi ve encümende 3 partiden de 
İl Genel Meclisi üyesi bulunuyordu. 
Bir toplantıda tüm encümen üyeleri 
katılım sağlamadı. Ben ve ilgili dai-
re müdürü arkadaşlarım ve personel 
bekledik. Ben “encümen üyeleri niye 
katılmıyor” diye sordum. Önce bir 
sessizlik oldu ve akabinde encümen 
müdürü kısık bir sesle “sizi protesto 
ediyorlar, o nedenle katılmadılar” 
dedi. Ben doğal olarak şaşırdım ve 
usul gereği bir tutanak tutuldu. Top-
lantı odasında bir sessizlik hakimdi  
ve kimse bir görüş bildirmedi.

Özel idareden ayrılıp Valiliğe gel-
dim ve konuyu sayın valimize arz 
ettim. “Toplantıya niye katılmadılar” 
diye sordular, ben de “nedenini bil-
miyorum ve kendileri ile bir görüş-
me yapmadım ama beni protesto 
etmişler” dedim. Ve arkasından” 
böyle bir olayın tarafı olduğum için 
üzgün olduğumu ve bu görevi bıra-
kabileceğimi, başka bir arkadaşımın 
yürütebileceğini” belirttim. Sayın vali 
bunun üzerine, “Mustafa bey siz gö-
revinize devam edin, toplantıya icap 
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edip-etmemek onların sorunudur ve 
bunun içinde kendini üzme” demiştir. 
Bu görüşmeden sonra neler hissetti-
ğimi tanımlayamam.

Bir hafta sonra encümenin yine mu-
tad toplantısı vardı. Toplantı salo-
nunda ilgili çalışma arkadaşlarım 
yerlerini aldılar, ben de vali çalışma 
odasında hem evrakları imzalıyor 
hem de toplantı saatinin gelmesini 
bekliyordum. Encümen müdürü içer 
girerek, “encümen üyelerinin top-
lantıya gelmediklerini” belirtti. Top-
lantının yapıldığı odaya girip, bir 10 
dakika daha bekleyip, yine usulen 
toplantının yapılamadığına dair tu-
tanak hazırlandı.Bu durumdan ben 
oldukça rahatsız oldum ayrıca daire 
müdürü arkadaşlarımda huzursuz ol-
dular. İşin doğrusu beni niçin protes-
to ettiklerini de bilmiyordum, ancak 
bana karşı ve benim encümen top-
lantılarına başkanlık yapmamı iste-
mediklerini arkadaşlara bu üyelerce 
ifade edilmiş.

Tabii ki her iki seferde de encümen 
üyeleri herhangi bir mazeret beyan 
etmemişlerdi.Konuyu tekrar sayın va-
limize arz ettim ve ısrarla bu görevi 
bırakabileceğimi belirttim. Sayın vali 
aynı kararlılıkla “Mustafa bey, siz gö-
revinize devam edin, isterlerse üçün-
cüsüne de katılmasınlar” demiştir.

İsmet Gürbüz CİVELEK’in, Trabzon 
ilk Valiliğiydi ve oldukça genç yaşta 
vali olmuştu. Onun bu duruşu ve tav-
rı bana çok anlamlı gelmişti. Daha 
sonra da sayın valimizin benzer tu-
tum ve davranışları pek çok kere 
olmuştur. Bir hafta sonra encümen 
toplantısına tüm üyeler katıldı. Ve  
toplantı normal olarak icra edildi. O 

gün “toplantıya katılmama” konusu-
nu hiç konuşmadık.

Konuyu sayın valimize aktardığımda, 
“Mustafa bey, encümen üyeleri üçün-
cü toplantıya tabiî ki gelecekti. Ayrıca 
bugün Vali Yardımcısını istemeyenler 
yarın başkasını da istemeyecektir. 
Herkes yerini ve ölçüsünü bilecektir. 
Biz işimize bakalım” demiştir.

Bu arada ikinci defa katılmama son-
rası encümen üyelerinin valimizden 
randevu istediklerini ve bu isteğin ka-
bul edilmediğini öğrendim. Encümen 
üyeleriyle katılmamanın nedenleri 
konusunu detaylı konuşmadık. Ama 
vali yardımcısı olarak beni isteme-
dikleri nedeniyle katılmadıklarını ve 
bunu da bir üyenin ısrarlı talebi üze-
rine yaptıklarını bir şekilde anlattılar.

Ancak bir süre sonra bu üyelerle iliş-
kilerimiz gelişti,   hatta 5 üye ile sıra 
ile eşli akşam yemekleri düzenledik. 
Ve sonrasında samimi bir ortamda 
çalışmalarımız devam etmiştir.

O dönemin encümen üyelerinden 
Ahmet Hamdi ULU ve Göksel GÖ-
ZAÇAN ile görüşmelerimiz halen 
devam etmektedir. Esasen bu olayda 
kendimi kusurlu görmemekle bera-
ber aradan zaman geçince ve dü-
şününce, “belki bende de bir şeyler 
vardı” derim.

Çoğu yöneticinin gösteremeyece-
ği tavrı ortaya koyan, makamının 
ağırlığını her zaman hissettiren ve 
muhtemelen gelecekte de ülkemi-
ze önemli hizmetleri olabilecek Vali 
İsmet Gürbüz CİVELEK Hatay Valisi 
iken 2003 yılında İzmir’de bulundu-
ğu bir sırada genç yaşta maalasef  
vefat etmiştir.20.12.2010

Mustafa AYDIN / İzmir Vali Yardımcısı

anı


